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Spørgsmål 

Hvorfor medførte lovændringen i efteråret 2012 (L 67) ikke den fornødne ekstra kontrol 

med refusion af udbytteskat? 

 

Svar 

Det er ikke muligt at besvare spørgsmålet fyldestgørende inden for den fastsatte frist. 

 

Det er meget vigtigt, at hændelsesforløbet vedrørende den uretmæssige udbetaling af 

udbytteskat undersøges til bunds, og at det afdækkes, om der er behov for at ændre pro-

cedurerne, så vi fremadrettet kan mindske risikoen for, at der svindles mod den danske 

statskasse. 

 

Jeg har bedt Skatteministeriets Interne Revision om at undersøge, hvorledes administrati-

onen og kontrollen omkring refusion af udbytteskat fremadrettet kan styrkes, og om der 

er fulgt tilstrækkeligt op på anbefalingerne fra tidligere revisionsrapporter. Derudover har 

jeg anmodet om, at Skatteministeriets Interne Revision kommer med anbefalinger til, 

hvordan lignende sager kan undgås fremadrettet.  

 

Et endeligt svar på spørgsmålet vil først kunne blive udarbejdet, når denne undersøgelse 

foreligger. 
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